
Referat FAU 11.11.24

1. Innspill til skolebehovsplanen er sendt inn og det skal behandles i kommunen i

januar.

2. Info fra SU:

a. Kiss & ride-sonen som skulle komme er lagd som en midlertidig løsning. Den

er ikke lett å få øye på, men den ligger litt til høyre for gangfeltet når man står

med ryggen til skolen, og på samme side som kirken. Man må altså krysse

veien når man blir sluppet av der. Rektor var i dialog med prosjektleder ang

dette og fikk beskjed at denne har sammenheng med andre byggetrinn med

bypark og leiligheter. Vi må forvente at den er slik midlertidig i et par år.

b. Det har vært en god oppstart av skoleåret. Antall elever med

spesialundervisning er på hele skolen 3.7%. Skolen jobber mye med å få alle

med i det ordinære undervisningsopplegget.

c. Læringspartner i alle trinn.

d. Skolens økonomi: går i balanse, noe overskudd.

e. De har kjøpt inn mobilhotell og vil følge kommunens regler om mobilfri skole.

f. Ang rapportert uønsket adferd på skolens område, så har rektor vært i

kontakt med forebyggende enhet i politiet. De har fått koden til bommen og vil

kjøre innom her med jevne og ujevne mellomrom. Dersom noen opplever

situasjoner så kan man gi beskjed til rektor og hun kan ringe kontaktpersonen

hun nå har i forebyggende enhet.

g. Det kommer snart ut reglement på utleie av lysgården på skolens

hjemmeside.

3. Utleie av lysgården: Det er mange klasser som vil booke og det er allerede trangt om

plassen. Et alternativ kan være at FAU tidlig på skoleåret fordeler ukene i desember

mellom trinnene.

4. Saker til neste SU:

a. Går det an å få en kalender hvor man ser når det er ledig.

b. Aktiv kommune-kan man koble seg til det?

c. Kan man unntaksvis bruke klasserommene til juleavslutninger?

d. GPS: Kan hele skolen brukes eller er det begrenset området i fht

klasserommene på småtrinn.

e. Hvordan får foreldre informasjon når det skjer hendelser, ref. bilepisoden

lengre nede i referatet.



5. Arbeidsgruppe: Veileder for digital hverdag.

- Silje Elisabeth Olsen

- Øyvind Strømme

- Janina Vollset

- Kristian Grindheim

- Kristin Pettersen

De andre foreldrerepresentantene leser gjennom de eksemplene som ligger ut og spm. til

spørreundersøkelsen og kommer med innspill og tanker i felles dokument som ligger i

google.disk.

6. Inspektør Gro Anita blir med på FAU-møtet i januar. Dersom det er konkrete ting som

dere ønsker å ta opp kan det meldes inn til FAU leder for videreformidling.

7. Skolevei:

a. Bydelsrådet: FAU-leder har vært i kontakt med dem ang samarbeid om dette.

Skal ta dette opp igjen nå når arbeidet rundt skolebehovsplanen er ferdig.

b. Da ønskes det at man tar opp veien mellom skolen og kirka. Kan man få

tydeligere merking av at her er det skolevei? Skilt? Hjertesone.

c. Kristiansand kommune har arbeid omkring dette:

https://www.kristiansand.kommune.no/aktuelt/2024/foreslar-hjertesoner-og-tra

fikksikkerhetskoordinator-for-skolene/

d. Gangfeltet i Kristen Flagstadvei rett nedenfor kirka er også ikke helt optimalt.

Det er ingen fysisk avgrensning mellom gangsti og kjørebanen på den siden

ved kirka før man skrår inn i alleen med trær. Det er heller ikke opphøyet felt

på begge sider av gangfeltet.

e. Det er tydelig fra skolen at anbefalt vei til skolen er fra den siden med kirken.

Blir barnet kjørt er det anbefalt å slippes av i den midlertidige kiss &

ride-sonen og at så barnet går opp til skolen derfra.

f. Samtidig er det en klar anbefaling at så få barn som mulig blir kjørt til skolen.

Det lar seg også gjøre å bli sluppet av noe lengre borte fra skolen, enn at

man må kjøres helt til “døra”

g. Foreldrerepresentantene skal gi denne informasjonen videre til klassene.

8. GPS komiteen skal ha første møte denne/neste uke. Det virker som alle har fordelt

ansvaret for de oppgavene ved skolestart da de står i årshjulet.

https://www.kristiansand.kommune.no/aktuelt/2024/foreslar-hjertesoner-og-trafikksikkerhetskoordinator-for-skolene/
https://www.kristiansand.kommune.no/aktuelt/2024/foreslar-hjertesoner-og-trafikksikkerhetskoordinator-for-skolene/


9. Eventuelt:

a. Delt fra foreldrerepresentant: Det skal ha vært en situasjon med et barn som

ble prøvd lurt inn i en bil, både politi og skole ble informert. Men involverte

parter følte det ikke ble fulgt godt nok opp. Foreldre ønsker at det kommer

informasjon om dette på Visma, kort og konsist, hva har skjedd, hva ble gjort.

b. Spørsmål fra foreldrerepresentant omkring FAU sin økonomi. Vi kan ta opp

dette på neste møte, da er kanskje også regnskapet for 2024 ferdig.

c. Det blir stilt spørsmål om det er aktuelt å øke beløpet hver 7.klassing får til

avslutningstur som i dag er 300kr. Dette kan diskuteres videre. FAU-leder skal

se hva vi har på konto og hva en må beregnet at går til klasseturen med det

beløpet man har nå. Videre kan vi gi tydeligere beskjed at klasser kan søke

om midler til sosiale arrangementer for klassen. Dette må vi også se hva

slags budsjett vi skal lage på det.

Til neste gang skal FAU-leder undersøke med rektor hva som kan gjøres med bedre merking

av kiss & ride-sonen, samt se nærmere på økonomien.

Neste FAU-møte er den 13.januar.


